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§ 1 

Information om socialpsykiatrins projekt ”Din hälsa i 

fokus” 

 

Ann-Marie Wallenius, intraprenadchef och Anna Hedblom, 

projektledare informerade om projektet. 

 

Rådet har med intresse tagit del av projektet och ser det som 

ytterst angeläget att medel ges för en fortsättning av 

verksamheten. Rådet ser fram emot en uppföljande 

information längre fram.   

 

§ 2  

Val av justerare och tid för justering 

 

Vice ordföranden Mikael Erdefelt utsågs att tillsammans med 

ordföranden Helena Lanzer-Sillén justera dagens protokoll 

vilket ska ske fredagen den 15 maj. 

 

 § 3 

 Anmälan av föregående protokoll 

 

Anmäldes att protokoll 2015-04-16 justerats den 17 april.  

 

Rådet vill komplettera protokollets § 1, möte med presidiet, 

med en punkt om ledsagning som togs upp vid mötet.  

 

Margareta Åsén Johansson, SRF, hade ställt en fråga om hur 

ledsagning för synskadade inom Älvsjö stadsdel fungerar.  

De som begär ledsagning, får de ledsagning enligt önskemål 

och behov? Förvaltningen svarade att ingen klagat på att de 

inte fått ledsagning enligt behov. 

 

§ 4 

Anmälan av inkomna handlingar 

 

1. HSO, Inbjudan till ordförande och vice ordförande  

Dialogseminarium om arbetet i stadens 

funktionshinderråd den 20 maj 

 

2. Tvärpolitiska gruppen, minnesanteckningar 2015-04-29 
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Genomgång av ärenden till stadsdelsnämnden 2015-05-21, § 5-10  

 

§ 5 

Anmälan av inlämnade medborgarförslag 

 

Till stadsdelsnämndens sammanträde den 21 maj har 

inkommit 3 medborgarförslag: 

 

1. Önskemål om byggnation av en lekpark i Långbro park 

 

2. Underlättande av framkomlighet i ett skogsområde 

mellan daghemmet på Johan Skyttes väg och lekparken 

vid Stora Mans väg 

 

3. Önskemål om fler kreativa, fantasifulla lekplatser i 

Älvsjö 

 

Stadsdelsnämnden föreslås överlämna medborgarförslagen 

till förvaltningen för beredning. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2015-04-21. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 

§ 6 

Svar på medborgarförslag om konstgräs på mindre 

bollplaner i Solberga 

 

Solberga bollklubb har lämnat in ett medborgarförslag om att 

två mindre bollplaner i Solberga ska förses med konstgräs, i 

Apelsinparken och vid parkleken Kristallen. Föreningen 

erbjuder sig att samfinansiera konstgräset i utbyte mot att de 

får boka vissa tider för fotbollsträning för barn på dessa 

bollplaner. 

 

Stadsdelsförvaltningen är positiv till förslaget att 

samfinansiera konstgräs på en mindre bollplan på parkmark, i 

första hand den föreslagna lilla grusplanen nära parkleken 

Kristallen. Däremot kan klubben inte erbjudas möjlighet att 

boka tider för träning för föreningens medlemmar på en 
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bollplan som ligger på parkmark. Stadens parkmark är till för 

alla invånare och bollplaner i parker kan därför inte bokas. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2015-05-04. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet.  

 

§ 7 

Tertialrapport 1 2015 för Älvsjö stadsdelsnämnd 

 

Stadsdelsförvaltningen har upprättat tertialrapport I 2015 för 

stadsdelsnämnden, vilken är redovisad i ett tjänsteutlåtande 

daterad 2015-05-07. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Eva Frykler informerade om ärendet och framförallt om de 

delar i rapporten som rör funktionsnedsatta. 

 
§ 8 

Inriktningsärende för inrättande av förskola i kvarteret 

Sandaletten i Solberga 

 

Detaljplanen för kvarteret Sandaletten innefattar en ny 

förskola i bostadskvarteret närmast Solbergaskogen. 

Samrådet genomfördes runt årsskiftet 2014/2015 och 

antagande i stadsbyggnadsnämnden planeras till december 

2015. 

 

Enligt den senaste befolkningsprognosen ökar barnantalet i 

åldern 1-5 år fram till 2023 med knappt 300 barn. Prognosen 

tar hänsyn till de planerade bostadsprojekten i kvarteren 

Kabelverket, Sandaletten, Solberga bollplan och Älvsjö 

centrum. Inflyttning till dessa bostäder beräknas pågå 2017-

2022. Förvaltningens bedömning är att behovet av nya 

förskoleplatser därför också kommer att fortsätta öka 

framöver. Projektering av nya förskolor måste således 

slutföras under de närmaste åren.  

 

När detta inriktningsärende är fastställt kan arbetet med att 

projektera för en ny förskola med fyra avdelningar och 64 

platser i kvarteret Sandaletten påbörjas.  
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Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2015-04-27. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 
§ 9 

Remiss av riktlinjer för barnomsorg på obekväm arbetstid 

 

Kommunstyrelsen har remitterat riktlinjer för barnomsorg på 

obekväm arbetstid till bland andra Älvsjö stadsdelsnämnd för 

yttrande. 

 

De föreslagna riktlinjerna ska tydliggöra rätten till 

barnomsorg på obekväm arbetstid, skapa förutsättningar för 

större likvärdighet i hanteringen och säkerställa en hög 

kvalitet på omsorgen. 

 

I riktlinjerna föreslås att omsorgen ska gälla för barn skrivna i 

Stockholms stad från 1 år och utökas upp till 13 år från 

nuvarande 9 år. Föräldrarnas försörjningsmöjlighet är 

utgångspunkten vid bedömning av behovet. Omsorgen är till 

för de barn vars föräldrar har sitt ordinarie arbete förlagt till 

alla tider utanför ramtiderna vardagar 06.30 till 18.30 och 

som inte kan tillgodoses på annat sätt. Förslaget innebär att 

staden ska sträva efter att erbjuda omsorgen i lokalbaserad 

verksamhet utifrån ett barnsäkerhetsperspektiv, 

kostnadseffektivitet samt möjligheterna till uppföljning och 

kontroll av kvaliteten på tjänstens utförande.  

 

Förvaltningen ställer sig positiv till förslaget till riktlinjer då 

det är angeläget att denna typ av ärenden får en likvärdig 

bedömning och handläggning i hela staden. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2015-03-30. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet och tycker det är positivt att 

staden tar fram riktlinjer för verksamheten och förbättrar 

möjligheterna till en god barnomsorg på obekväm arbetstid. 
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§ 10 

Remiss av motion (SD) om hedersvåld 

 

Kommunstyrelsen har remitterat remiss om motion (2015:4) 

inlämnad av Maria Danielsson (SD) om hedersvåld till bl.a. 

Älvsjö stadsdelsnämnd.  

 

Motionären föreslår att  

 kompetensen inom skola och socialtjänst för att möta 

hedersvåld ses över och att ett sammarbete initiera med 

GAPF (Glöm Aldrig Pela och Fadime) för att förbättra 

kunskaperna inom skola och socialtjänst i staden  

 material och information tas fram för hur SFI-lärare kan 

informera nya svenskar om hedersvåld och vilka lagar 

och normer som råder runt kvinnors sexualitet i Sverige 

 en Barnskyddsmyndighet upprättas för att där samla all 

kompetens inom området hedersvåld. 

 

Förvaltningen instämmer i att hedersrelaterat våld är viktigt 

att uppmärksamma. En samlad kompetens finns redan inom 

Origo, som är ett resurscentrum mot hedersrelaterat förtryck 

och våld. Det är ett länsövergripande samarbete mellan 

socialtjänsten i 26 kommuner, polismyndigheten och 

landstinget. Stockholms stad är formellt ansvarig för att driva 

verksamheten. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2015-04-21. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet och instämmer i förvaltningens 

förslag.  

 

§  11 

Övriga frågor 

 

Möte med råden i Skärholmen och Hägersten-Liljeholmen 

Mikael Erdefelt har haft kontakt med råden i Skärholmen och 

Hägersten-Liljeholmen för att få till stånd ett gemensamt 

möte. Föreslagna datum fungerar dock inte och nya förslag 

ska sökas. 

__________________________ 

 

 


